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La Carmeta de Jan
Article d'opinió d'una lectora del diari sobre els pressupostos públics i la inversió
en salut

[despiece]Senyor director,

La Carmeta de Jan, com la coneixia tothom a Rialp, encara entrecavava l'hort pocs dies abans
de morir amb 87 anys.

Hi ha coses que fins que no les palpes no t'adones de les mancances que tenim.

No sé si aquest escrit servirà de res però almenys si arriba a mans d'algun polític o persona amb
poder, igual els fa pensar una mica en que tenen molta feina en millorar les condicions de la gent
que viu al Pallars.

1. Com s'explica que en una urgència l'ambulància trigui fins a dos hores en arribar?
Demanes explicacions i tots han fet les coses bé, però està clar que alguna cosa va fallar.

2. Per què a l'únic hospital de tot el Pallars no hi ha una trista UCI?                   

Una persona en estat crític ha d'estar a urgències per poder estar monitoritzada i, sinó, cap a
Lleida, que no sempre s'hi pot arribar amb vida.

És qüestió de pressupostos suposo, surt car mantenir una UCI.

Però la salut de les persones ¿no és el més important?

Potser alguna part del pressupost públic es podria invertir millor. Després ens queixem que als
pobles del Pallars no hi acaba de quedar gent.

¿I us estranya?
[nointext]
Carme Castella Santilari[/despiece]
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